

FAABORG KULTURHISTORISKE MUSEUMSFORENING

Bestyrelsesmøde nr. 18 den 11-04-23 Kl. 19-21.30 i Den gamle Gaard, Holkegade 1

Tilstede: Ditlev, Anne, Michael, Laura, Per, Hanne, Jens

Afbud: ~~Hanne~~, Niels

1. Velkomst

Ditlev bød velkommen og gennemgik dagsordenen.

2. Valg af referent

Jens blev valgt til referent

3. Godkendelse af referat

1. Referat af bestyrelsesmøde nr. 1. (14-3-23) blev underskrevet
2. Opfølgning på mødestruktur. Bestyrelsen havde en kort opfølgning på punktet, og var enige om behovet for struktur og klar mødeledelse.

4. Økonomi

Hanne udleverede og gennemgik kvartalsregnskab for 1. kvartal 2023. Pt. er der 278 medlemmer, hvoraf ca. 230 har betalt. Til næste møde får vi en liste over medlemmer, der ikke har betalt. Donationer til foreningen skal være dokumenterbare.

5. Godkendelse forretningsorden

Ditlev gennemgik det udsendte udkast, som blev godkendt uden kommentarer.

6. Status Holkegade 3

Laura gav en status. Der er stadig tale om "fugle på taget", men også aktivitet og interesse.

Forsikring. Ditlev indhenter tilbud på forsikring på både Holkegade 1 og 3.

7. Aktiviteter

1. Påsken - evaluering. Superfin opbakning og flot, flot udstilling mm. Ca. 70-80 gæster pr. dag. Ca. 160 til ferniseringen. Vi skal være opmærksomme på, hvordan vi "udlægger teksten" overfor gæsterne i DgG. Grundlæggende skal der være en anerkendende og positiv attitude i forhold til alle vores samarbejdspartnere.
2. Kommende aktiviteter. Se hjemmesiden, hvor hele 2023 programmet ligger. Der er også lavet en Flyer, der viser alle aktiviteterne for 2023. Bestyrelsen havde en drøftelse ang. hvem der godkender de enkelte arrangementer, og hvorvidt nogle arrangementer kan planlægges med et underskud. Det er ok, at nogle arrangementer kører med underskud, men foreningen som helhed skal tilstræbe et overskud. Og endelig drøftedes hvilken rolle kuratorudvalget fremover skal have.

8. Arbejde med opgaver ud fra oversigt

Foreløbige gruppe-dialoger, der fortsætter på næste møde. Bygningsudvalg og kuratorudvalg har topprioritet. Ditlev opdaterer diverse prioriteringslister ift. opgaveoversigten.

9. Aktuelle sager

- a. Arv. Intet nyt.
- b. Sonja Brandes vil gerne udlåne en jernplade med laserskåret papirclip til udsmykning i DgG. Kuratorudvalget tager senere stilling.
- c. Ditlev orienterede vedr. spiritusbevilling og det principielle ift. CPR-nummer håndtering. Der søges lejlighedsbevilling.
- d. Fødevarerkontrol. Laura tager en snak med Anette.

10. Hvad skal gøres inden/til næste bestyrelsesmøde

Bestyrelsen vil afholde et møde med tovholderne den 24/4 kl. 16.00 til 18.00 i DgG. Ditlev indkalder til mødet. (afbud fra Jens og?)

11. Evt.

Næste møde 8-5-2023

